
Groep Olga - eigenaren (+ 1 huurder)

- De groep had een voorkeur voor de Individuele Elektrische Warmtepomp. Een van de sterke
redenen is het feit dat het een gevoel van vrijheid geeft - eigenaren kunnen in hun eigen tempo
beslissen welke oplossing ze willen kiezen en wanneer ze dat willen doen. Deze oplossing brengt
echter een grote eenmalige investering met zich mee. Bewoners zeiden openlijk dat ze het geld niet
hadden. Sommigen accepteerden dat de overstap er moest komen, maar er was ook iemand die
tegen elke optie was omdat ze liever bij de huidige oplossing bleven. De groep merkt echter op dat de
geluidoverlast een groot argument is tegen deze methode, waar bewoners zich zorgen over maken.
Bovendien zal het ook een impact hebben op de esthetiek - elke flat zal een individuele buitenunit
hebben.

- Collectief warmtenet was de meest bekritiseerde optie. Voor veel bewoners is de reden waarom ze
erg sceptisch waren over Collectief warmtenet het feit dat ze afhankelijk zijn van één leverancier die
een monopolie wordt. Dit wordt beïnvloed door de slechte ervaringen met Eneco. Er is ook de vraag
hoe de voorkeur van Jutphaas Wonen de keuze van de oplossing beïnvloedt. Volgens sommigen is
de beslissing toch al genomen. Dit in combinatie met de voorkeur voor individuele oplossingen spreekt
boekdelen over hoe belangrijk het is voor deze groep om zelf te kunnen beslissen. Een bijkomend
nadeel van deze optie is volgens de bewoners dat rekeningen moeilijk te controleren zijn. Hoewel
deze optie geen koelfunctie heeft, werd dit niet meegenomen als een belangrijk argument voor de
keuze.



Groep Dirk - eigenaren

Individuele warmtepomp:
- Wat de individuele elektrische warmtepomp betreft, kan de kwestie van het zelf installeren

problematisch zijn voor sommige bewoners. Duurzaamheid is niet zo belangrijk. De kosten zijn erg
belangrijk.

- Wat het collectief warmtenet betreft, is er veel discussie geweest over de kosten. De initiële kosten
zijn laag. Voor oudere bewoners en mensen die nu geen budget hebben voor extra investeringen, is
deze oplossing praktischer dan een grote eenmalige investering. Voor sommigen had deze oplossing
de voorkeur omdat ze niet de fysieke ruimte in hun huis hebben voor de apparatuur die nodig is
voor andere oplossingen. Deze optie vereist ook geen extra isolatie, wat bij andere oplossingen
een uitdaging zou zijn voor eigenaars die bij een VvE zitten.

- Het collectief bronnet kreeg geen steun en geen andere argumenten dan dat het een duurzame
oplossing is.



Groep Hans - eigenaren

- Deze groep had geen sterke voorkeur, maar de oplossing met collectief warmtenet had de minste
voorkeur. Hoewel als voordeel van deze optie werd gezien dat het eenvoudig was om aan te
scha�en, werd dit door velen als een niet zo overtuigend argument gezien.

- Aangezien duurzaamheid het op één na belangrijkste uitgangspunt was voor deze groep, valt dit
samen met het feit dat voor veel collectief bronnet het meest duurzaam is en zij dit als een belangrijk
argument voor deze oplossing beschouwen. De koel optie is door velen genoemd, maar net als de
kosten achteraf geen zwaarwegend argument.

- Individuele elektrische warmtepompen waren de meest ondersteunde oplossing. Het feit dat je het
zelf kunt regelen, dat het een duurzame oplossing is en dat het makkelijk samen met het huis te
verkopen is, was een groot argument vóór. Voor deze groep was de vrije keuze geen groot pluspunt.
De mogelijkheid van koeling werd opgemerkt, maar er was geen duidelijke mening over.



Groep Frederique - huurders

- De voorkeur van de huurders gaat uit naar een collectief warmtenet. De voordelen zijn dat er geen
geluidsoverlast is, je hoeft de apparaten in huis niet te vervangen door nieuwe, dus de apparaten
nemen geen extra ruimte in beslag. Het nadeel is dat je afhankelijk bent van één bedrijf Eneco en de
prijzen die zij bepalen. Deze kosten zullen waarschijnlijk hoger zijn dan wat huurders nu hebben.

- Als het gaat om de individuele elektrische warmtepomp, is het argument dat sommige bewoners
absoluut geen ruimte in huis hebben voor de nieuwe apparatuur. Deze oplossing veroorzaakt ook
geluidsoverlast, maar dit argument is niet voor iedereen relevant.

- Voor een collectief bronnet is een belangrijk argument dat de investeringskosten hoog zijn, maar
dat je minder betaalt. Het nadeel van deze oplossing is dat het apparaat veel ruimte inneemt en
sommige mensen er helemaal geen plaats voor hebben.

- Sommigen hebben verklaard dat ze geen voorkeur hebben. Ze willen gewoon de kosten zo laag
mogelijk houden. Dit argument werd gedeeld door veel bewoners in deze groep.

- Er was ook de opmerking dat duurzaamheid gekoppeld was aan nogal moeilijke technische
argumenten die sommige bewoners moeilijk konden begrijpen en waar ze moeilijk een mening over
konden hebben.


